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Protokół nr L/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 14 czerwca 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00, a zakończono o godz. 12:15 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Paweł Ostrycharz 

12. Kacper Owczarski 

13. Marcin Piluch 

14. Adam Śpigiel  

15. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad L sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

 

Prowadzący obrady, Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została 

zwołana zgodnie z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich 

radnych i gości, po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, 

co stanowi kworum do podejmowania uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad L sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 



1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

2) w sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 oraz przystąpienia gminy 

Wieruszów do realizacji projektu-Usługi opiekuńcze dla osób wymagających 

wsparcia w gminie Wieruszów. 

4. Zakończenie sesji. 

 

3. Podjęcie uchwał:  

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady poprosił Jarosława Dębskiego o przedstawienie opinii Komisji 

Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej i Spraw Wsi. Radny poinformował, że podjęcie 

przedmiotowej uchwały umożliwi zatwierdzenie projektu dotyczącego zwiększenia usług 

opiekuńczych i spowoduje podjęcie decyzji o przystąpieniu do jego realizacji. Powyższa 

uchwała jest niezbędna do przedłożenia w instytucji wdrażającej jako warunek zawarcia 

umowy o udzielenie dofinansowania. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. (opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze, w tym w formie pomocy sąsiedzkiej i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  



NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

 

2) w sprawie zatwierdzenia projektu konkursowego współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020 oraz przystąpienia gminy Wieruszów do 

realizacji projektu-Usługi opiekuńcze dla osób wymagających wsparcia w gminie 

Wieruszów, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na Komisji, po 

czym zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag, radny 

Jarosław Dębski odczytał pozytywną opinię Komisji Mieszkaniowej, Pomocy Społecznej  

i Spraw Wsi. Radny poinformował, że zaproponowana w uchwale zmiana wysokości kosztu 

minimalnej stawki godzinowej za usługi opiekuńcze oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze jest 

adekwatna do założeń przyjętych w projekcie i umożliwi jego sprawą realizację. (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia projektu konkursowego współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Łódzkiego na lata 2014-2020 oraz przystąpienia gminy Wieruszów do realizacji projektu-

Usługi opiekuńcze dla osób wymagających wsparcia w gminie Wieruszów,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Paweł Ostrycharz 

Przewodniczący Rady poprosił będącego na sali obrad pana Zdzisława Jasińskiego, głównego 

organizatora VI Mistrzostw Polski w Wyścigach Drezyn Ręcznych a także inicjatora obchodów 

150-lecia powstania kolei na Podzamczu.  

Burmistrz Rafał Przybył, w imieniu własnym i Rady Miejskiej wręczył kwiaty  

i gratulacje Zdzisławowi Jasińskiemu. W swojej wypowiedzi burmistrz podniósł ogromne 

zaangażowanie p. Jasińskiego w obchody 150-lecia kolei. Zdzisław Jasiński wraz  

z przyjaciółmi wykonał okolicznościowy pomnik, który znajduje się vis a vis podzameckiego 

dworca PKP co dało impuls do kolejnych rozmów z decydentami na temat rewitalizacji linii 

181. Jak podkreślał sam gość, najbliższe środki z KPO dają dużą szansę, na realizację tej idei. 

 

4. Zakończenie sesji. 



 

 

 Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                 Adam Śpigiel 

 

  


